
 

 

 

 

 

 

 

Met deze nieuwsbrief brengen we u graag op de hoogte van het laatste 
nieuws van het CDA Hoogeveen. In de maand november ging de CDA-
fractie veel op pad in de gemeente. Zo brachten we een bezoek aan de 
Bibliotheek en aan de Open Bedrijvendag. Daarnaast stemden we in 
met de begroting. In deze nieuwsbrief blikken we hierop terug.  

 

CDA stemt in met de begroting en dient samen met VVD en 
GB een amendement in over bezuinigingen en 
lastenverhogingen 

Tijdens de raadsvergadering van 7 november werd er in de gemeenteraad 
gestemd over de begroting. De CDA-fractie is tevreden over de begroting 
over 2025. In de raadsvergadering van 
24 oktober, op de zogeheten 
‘Begrotingsdag’, sprak fractievoorzitter 
Femke Koekoek daarom waardering 
uit voor de begroting. De begroting is 
conform de Kadernota opgesteld en 
bevat, dankzij een voorstel van CDA, 
VVD, GB en SGP, een ozb-verlaging van 
ruim tien procent. De CDA-fractie 
stemde daarom in met de begroting 
en diende daarnaast samen met de 
VVD en GB een amendement in over 
bezuinigingen en lastenverhogingen.  

Over dit amendement vertelt Koekoek: “In de begroting stond opgenomen 
dat het college bezig is met het treffen van voorbereidingen voor eventuele 
bezuinigingen en lastenverhogingen vanaf 2026. Hiermee wordt 
aangenomen dat lastenverhogingen voor bezuinigingen gaan, terwijl de 
(begrootte) uitgaven van de gemeente Hoogeveen de afgelopen jaren flink 
zijn toegenomen, van 180 miljoen in 2021 naar begrootte uitgaven van 233 
miljoen in 2025. De CDA-fractie vindt dat de gemeente altijd kritisch moet 
zijn op haar uitgaves en we vinden het bovendien een verkeerd signaal, als 
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we eventueel gaan bezuinigen en we wel lastenverhogingen 
communiceren. Daarom hebben we een amendement mede-ingediend, 
waarmee bezuinigingen op gelijke voet komen te staan als 
lastenverhogingen.” 

Het amendement werd met 19 stemmen voor (CDA, FvD, GB, SGP, SP en 
VVD) en 11 stemmen tegen (CU, D66, GL en PvdA) aangenomen.  

 

CDA brengt inspirerend bezoek aan de Bibliotheek 

Door Annette Jansen 

Op vrijdag 22 november bezochten 
Klaas Kroezen en Annette Jansen de 
Bibliotheek aan de Willemskade in 
Hoogeveen. Zij werden daar 
ontvangen door Roy de Witte, nu sinds 
een jaar directeur van deze prachtige 
voorziening.  

De Witte heeft het afgelopen jaar al 
flink aan de weg getimmerd. Zo zegt 
hij vooral ingezet te hebben op het 
leggen van verbindingen in en  met de 
samenleving en het ontwikkelen 
mooie initiatieven en 
samenwerkingen met de lokale belangengroepen. Hij heeft ook plannen 
om de bibliotheekfunctie weer naar de dorpen te brengen en meer 
leesplezier en ontmoeting voor de oudere inwoners te faciliteren. En dat 
spreekt ons natuurlijk erg aan! De raadsleden kregen tot slot nog informatie 
van een medewerker over de manier waarop collecties worden 
samengesteld worden en hoe de verspreiding werkt van al die boeken naar 
al die verschillende plekken in de regio. Geweldig!  

Het bezoek werd afgesloten met een uitgebreide rondleiding langs onder 
meer de WizeFloor, het Oefenplein, de Verhalenwerf, het Taalhuis, de 
Ontdekhoek, Headquarter-6 en de enorme collectie die de Bibliotheek rijk 
is. Hartelijk dank voor de interessante en inspirerende middag namens CDA.  
Hoogeveen.  

 

 

 

 



CDA is trots op de vele initiatieven in de gemeente Hoogeveen 

Bijna dagelijks zijn onze raadsleden 
op pad in de gemeente Hoogeveen 
om in gesprek te gaan met 
inwoners, ondernemers en 
maatschappelijke organisaties. We 
komen in aanraking met nieuwe 
en bestaande initiatieven die onze 
gemeente stuk voor stuk een 
beetje mooier maken. We zijn dan 
ook niet voor niets trots op 
Hoogeveen en dat proberen we 
zoveel mogelijk te laten zien. Ook 
in deze maand waren er veel 
momenten waarin we trots op 
Hoogeveen waren.  

Zo bezocht opvolgend raadslid Klaas Kroezen het Schaaktoernooi van 
Hoogeveen in het gemeentehuis. Het schaaktoernooi werd dit jaar voor 
alweer de 27ste keer georganiseerd en is daarmee een vaste waarde in de 
evenementen die onze gemeente te bieden heeft.  

Een ander jaarlijks terugkerend evenement is de Open Bedrijvendag. Ieder 
jaar openen tientallen Hoogeveense bedrijven de deuren voor het publiek 
die een kijkje in de keuken krijgt van de gevarieerde Hoogeveense 
economie. Deze eenentwintigste editie had een bijzondere opening: het 
nieuwe gebouw van ontwikkelbedrijf STARK aan de Europaweg werd 
geopend. Van harte gefeliciteerd STARK!  

Tot slot werd deze maand ook duidelijk dat de ondernemers in de 
binnenstad opnieuw hebben ingestemd met de Bedrijveninvesteringszone 
(BIZ). Met dit fonds worden onder meer evenementen als de Pulledagen, de 
Sinterklaasintocht en het Stadslichtfestival georganiseerd die ons 
stadscentrum bruisend maken.  

Als CDA Hoogeveen zijn we trots op deze initiatieven. Deze initiatieven 
brengen onze inwoners samen en dat verdient onze waardering. 
Initiatiefnemers, bedankt! Samen maken we onze gemeente tot een fijne 
plek om te wonen, werken en te recreëren!     

 

 

 

 



CDA is blij met aanpak wegdek op de Schutstraat 

Tijdens de behandeling van de Kadernota in 
het voorjaar van 2024 vroeg het CDA bij 
monde van raadslid Aaf-Tineke Bisschop 
aandacht voor het onderhoud van wegen, 
onder het motto van ‘wat goed is, moet ook 
goed blijven!’ Daarbij diende Bisschop 
tevergeefs een amendement in om het 
wegdek op de Schutstraat – tussen het Kruis 
en de rotonde Zuiderweg-Schutstraat-van 
Limburg Stierumstraat – eerder aan te 
pakken in het 
wegenonderhoudsprogramma.  

Deze maand werd duidelijk dat het wegdek op de Schutstraat gerepareerd 
ging worden. Op woensdag 27 november werden de gaten in het asfalt, de 
‘natuurlijke snelheidsremmers’ in de woorden van Bisschop, gerepareerd. 
Daar zijn we als CDA Hoogeveen blij mee. Samen met inwoners maken we 
werk maken van een verkeersveilig Hoogeveen met goed onderhouden 
wegen!  

 

CDA is op bezoek bij christelijke scholenvereniging PricoH 

Op vrijdag 29 november brachten Klaas Kroezen en Annette Jansen een 
bezoek aan PricoH in Hoogeveen. Zij werden daar hartelijk ontvangen door 
Elly Hofstede, directeur-bestuurder. 

De in Hardenberg wonende Hofstede is sinds juni van dit jaar actief in deze 
functie en heeft onder meer de opdracht het Koersplan “Klaar om te 
wenden” verder uit te rollen en te borgen in de organisatie.  

De scholenvereniging PricoH heeft 13 christelijke basisscholen onder haar 
beheer. Binnen deze scholen werken ruim 290 medewerkers. Bij PricoH 
staat de optimale ontwikkeling centraal van elk kind in een veilige 
omgeving met aandacht voor Hart, Hoofd en Handen. Hofstede: “Er is vooral 
aandacht voor de maatschappij waarin kinderen opgroeien, de samenleving 
om ons heen en normen en waarden die daarin ondersteunend zijn.” 

Tijdens het werkbezoek is gesproken over de kansen en zorgen, over de 
gehele verantwoordelijkheid van de gehele samenleving en hoe meer 
samengewerkt kan en moet worden op alle fronten. Het was een 
inspirerend en waardevol bezoek. “Het was een prettig gesprek. De 
verbinding is gelegd, de lijnen zijn nu kort en daar waar mogelijk zoeken we 
elkaar op,” aldus Annette Jansen, woordvoerder onderwijs van de fractie. 

Namens de CDA-fractie, bedankt voor het waardevolle werkbezoek!  



 

 


